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N-VA Merksplas zegt het  

ook als het goed is  

 
 

 

N-VA Merksplas zette op de gemeenteraad van maart 2014 in op de 

verkeersveiligheid rond en op het openbaar domein van sportcomplex ’t 
Hofeind. 

 

Koen Verheyen verduidelijkt: “Tijdens deze gemeenteraad was het college, tot onze 

grote spijt, nog duidelijk van mening dat er geen aanpassingen aan de 

oversteekplaats  van het fietspad van de sporthal richting Wijntuinstraat moest 
gebeuren.” 

 

Zoals je echter op de foto kan zien is het college dan toch op onze vraag ingegaan en 

zijn de nodige aanpassingen doorgevoerd. Nu kunnen fietsers eindelijk reglementair 

en vooral op een veilige manier de straat oversteken.  Het enige wat we nog missen 
is een aanduiding van fietspad op de rijweg van de Wijntuinstraat. 

 

Ook is de aanduiding van het fietspad (bordje) richting de sporthal in orde gemaakt 
zodat dit ook een reglementair (en dus verplicht) fietspad is geworden. 

 


